



TATTOO

TATTOO / TATTOO

1995 haben Kati und andere Schüler aus ihrer Klasse sich tätowieren lassen. Jetzt sucht die Regisseurin ihre Freunde von damals auf und lässt sich erzählen, welche Bedeutung die Tattoos für sie in ihrem Leben hatten. Ein Generationenporträt.

Kati and some of her fellow pupils had tattoos done in 1995. Now the director seeks out her old friends and has them recount the meanings that the tattoos have had in their lives. The portrait of a generation.

„Tattoo“ ist das Filmdebüt von **Kati Kanerva**. Sie hat es nach ihrem Studienabschluss gedreht und bereitet inzwischen weitere Projekte als freischaffende Regisseurin und Drehbuchautorin vor.

*„Tattoo“ marks **Kati Kanerva's** film debut. It was shot after she completed her studies and she is currently preparing further projects as a freelance director and scriptwriter.*

GEMÜTSKRANK

HEILABROTINN / MINDBROKEN

Eine wahre Krankengeschichte: Nach einer seltsamen „Erleuchtung“ auf dem Fußballplatz nimmt Beggi die Welt seltsam verändert wahr. Ein Arzt diagnostiziert den Beginn einer Psychose. Bereits der Vater des Jungen leidet an Schizophrenie.

A true medical history: Beggi perceives the world strangely differently, following a strange „enlightenment“ on the football pitch. A doctor attests the onset of a psychosis. The boy's father suffers from schizophrenia.

Bragi Þór Hinriksson, geboren 1974, ist Regisseur der erfolgreichen „Sveppi“-Trilogie „The Big Rescue“ (NFL 2010), „The Big Spell“ (NFL 2011) und „The Magic Wardrobe“ (NFL 2012).

***Bragi Þór Hinriksson**, born in 1974, directed the successful „Sveppi“ trilogy „The Big Rescue“ (NFL 2010), „The Big Spell“ (NFL 2011) and „The Magic Wardrobe“ (NFL 2012).*

Int. Premiere

Finnland 2012, 29 Min., finn. OF, engl. UT, ab 14

R: Kati Kanerva B: Kati Kanerva K: Sari Aaltonen P: Liisa Juntunen, Napafilms OY F: The Finnish Film Foundation

So 03.11.
16:45h
CS7

Deutsche Premiere

Island 2013, 18 Min., isländ. OF, engl. UT, ab 14

R, B: Bragi Þór Hinriksson B: Bergthór Frimann Sværriðsson K: Ívar Kristján Ívarsson D: Bergthór Frimann Sværriðsson (Beggi) P: B. T. Hinriksson, Sverrir Þór Sværriðsson, Hreyfimyndasmiðjan ehf., Little Big Films F: Icelandic Film Centre

So 3.11.
16:45h
CS7